
REFERAT 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

2. september 2024 

Kl. 17:00 – 19:30  

Afdeling Rosenlund 

 

 

Medlemmer 

Forældre 

 

 

 

 

 

Elever 

 

 

 

Medarbejdere 

 

 

Mads Kristensen, Mette S. Nielsen, Signe Andersen, Ann 

Dorte G. Davidsen, Johnny Hejdemann, Sandra Schødt 

Nøddebo, René Jensen, Murat Gazi Erdogan, Simon 

Husum-Jacobsen  

(Suppleanter: Lars Due Nielsen, Lone Kirstine Pallesen)  

 

Jonathan Vejgaard Andersen, Lærke Koch Jørgensen, Maria 

Græbert-Tiede Olsen 

 

 

Louise Rødkilde, Stine Jo Helmark, Christian Søncksen  
 

Inviterede 

Ledelse 

 

 

Politisk 

 

Distriktsskoleleder Nana H. Walbum 

Souschef Gitte Aggerholm 

 

Peter Als 

 

Afbud: Peter, Murat, Stine, Maria (Johnny deltog fra kl.18.35) 
 

  

 

O = Orientering / B = Beslutning 

 

17:00 – 17:45 Tilsyn af Mellemtrinnet (O) 

 Besøg fra ledelsen 

 Hvad er de store fokusområder, og opfølgning fra sidste  

tilsynsbesøg (hvordan gik det?) 

 Det som går godt og det der kunne gå bedre (hvad er  

planen for at rette op) 

 Hvordan afdelingen arbejder med at være én skole 

 Hvordan er trivslen blandt elever og medarbejdere (de  

særlige opmærksomhedspunkter)? 

 Hvordan opfyldes relevante principper? 

Minimum princippet for ”Værdier og ordensregler” 

og ”Antimobbestrategi” skal med hver gang 

Gitte 

Laura 
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 Udvalgte principper fra bestyrelsen, som de gerne vil have  

sat særlig fokus på 

 Spørgsmål fra bestyrelsen 

 

Tilsyn gennemført og taget til efterretning. Tilsynet medførte en 

drøftelse af digital dannelse, som evt. kunne være punkt på 

drøftelse på et kommende SB-møde med særlig relation til 

antimobbestrategien. 

 

 

17:45 – 18:00 Konstituering af Skolebestyrelse (O/B) 

 Velkommen til nye medlemmer 

Medlemmerne præsenterede kort sig selv 

 

 Valg af formand 

Rene og Johnny stillede begge op som formand, og satte ord på 

hvorfor de ønsker at være formand for Skolebestyrelsen.  

 

René fik 1 stemme, og Johnny fik 7 stemmer. Der var 8 

stemmeberettigede. Johnny blev valgt som formand. 

 

 Valg af næstformand 

Mads blev genvalgt som næstformand ved fredsvalg. 

 

 Valg af medlem (Ann Dorte ønsker at fortsætte som suppleant) 

Lone blev valgt ved fredsvalg.  

 

Johnny 

18:00 – 18:10 Gennemlæsning af forretningsorden - evt. revision (O/B) Johnny 

  Dialog om indholdet og forslag til evt. ændringer 

 Forslag til ændring: 

 Tilføjelse i afsnit 1 - Formand og Næstformand vælges for 1 

skoleår, og valget foretages på det første 

skolebestyrelsesmøde i et nyt skoleår. 

 

Bilag 1 (link) 

forretningsorden_for_skolebestyrelsen_paa_skovlunde_skole_vedta

get_28.09.23.pdf (skovlundeskole.dk) 

 

Forslaget til ændringen blev godkendt på mødet og skal til sidste 

behandling på næste skolebestyrelsesmøde. 

 

 

 

18:10 – 18:25 Tilsyn med overgangen fra 6. til 7. klasse (O/B) 

 Drøftelse af hvilket format der ønskes til tilsyn, og hvilke emner der 

primært ønskes i fokus 

 Beslutning om hvad der ønskes mere info om 

 

Der blev drøftet, om der skal udarbejdes en ny analyse på 

baggrund af, at afd. Lundebjerg bliver 3-sporet om 5 år.  

 

Skal der være et større fagligt fokus i klassedannelsen? 

 

Johnny 

https://skovlundeskole.dk/sites/skovlundeskole.subsites.ballerup.dk/files/forretningsorden_for_skolebestyrelsen_paa_skovlunde_skole_vedtaget_28.09.23.pdf
https://skovlundeskole.dk/sites/skovlundeskole.subsites.ballerup.dk/files/forretningsorden_for_skolebestyrelsen_paa_skovlunde_skole_vedtaget_28.09.23.pdf


Side | 3 

Skolebestyrelsen ønsker, at skoleledelsen laver et oplæg om 

forskellige modeller ift. overgang 6-7 klasse med fordele og 

konsekvenser.  

 

Der blev stillet spørgsmål til om Skovlunde Skole på sigt bliver to 

skoler, men politisk er det pt. ikke aktuelt. 

 

Eleverne skal tage det op i elevrådet, både hvad der skal ind i 

processen samt fordele og ulemper, ved den model vi har i dag.  

 

 

18:25 – 18:45 

 

Status på revidering af principper (O/B) 

 Princip for Antimobbestrategi (O) 

 

Nana orienterede om processen ift. at få udarbejdet en ny 

antimobbestrategi. Der er et udvalg med ledere og medarbejdere 

fra MED, der arbejder med princippet. ”Red Barnet” har været med 

til at kvalificere princippet. Der forventes, at skolebestyrelsen bliver 

præsenteret for en grovskitse i efteråret.  Det endelige princip skal 

være færdigt inden udgangen af 2024. Det er ambitiøst arbejde, 

som skolen investerer meget tid i. 

 

 Princip for fagfordeling (tidligere navngivet ”Princip for 

Arbejdsfordeling”) (B) 

Børnehaveklasselederne skal med i princippet. Det bliver skrevet 

ind ovenover afsnittet om at en lærer følger klassen…. 

  

MED foreslår i afsnit 1, at ” i processen” erstattes af ”hos 

eleverne”. 

 

Princippet med ovenstående ændringer godkendes af 

Skolebestyrelsen. 

 

 

 Princip for dannelse af nye stamklasser i et skoleforløb (tidligere 

navngivet ”Princip for Klassesammenlægninger”) (B) 

Udskydes til næste skolebestyrelsesmøde. 

 

Bilag 2 - ”Princip for dannelse af nye stamklasser i et skoleforløb” 

Bilag 3 - ”Princip for fagfordeling”  

Nana 

18:45 – 19:15 

 

Drøftelse af nedslag i budget 2025 (B) 

 Med udgangspunkt i kommunens udkast til budget 2025, skal 

Skolebestyrelsen udarbejde høringssvar for Skovlunde Skole 

 Der er informationsmøde på Posthuset Ballerup onsdag den 

28. august kl. 17.00 -20.00 (tilmelding er nødvendig på dette 

link: https://ballerup.nemtilmeld.dk/868/  

 Inden mødes fremsendes udkast til budget 2025 

 På mødet besluttes Skolebestyrelsens holdning til relevante 

punkter, som efterfølgende skrives som et høringssvar (Nana og 

Formanden for Skolebestyrelsen) – høringssvar sendes senest 9. 

september 

Nana 

https://ballerup.nemtilmeld.dk/868/
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Det forventes at medlemmerne af skolebestyrelsen har fremsendt 

kommentarer inden mødet (kort behandlingstid). 

Bilag 4-10 – Diverse bilag til høringsprocessen budget 2025  

 

Høringssvaret skal deles i to punkter. I første punkt er det et ok til 

budgetjustering, og andet punkt er, at der skal fastholdes antal af 

timer til 1.maj-elever. Høringssvaret justeres til og Nana sender det 

afsted på vegne af MED og skolebestyrelse. 

 

19:15 – 19:30 

 

 

 

Kort orientering (O) 

 Skolens ledelse –  

Skoleåret er kommet godt i gang 

 

 Medarbejdere   

Skoleåretet er kommet godt i gang. Der er mange nye 

medarbejdere på RO. Det har været positivt. På BFO’en er der 

ansat mange nye pædagoger, bl.a. fordi at afd. Lundebjerg 

vokser. 

 

 Forældrerepræsentanter   

Mads og Mette har budt 0. klasse velkommen på Skovlunde 

Skole afd. Rosenlund og har orienteret om 

kontaktforældremødet.  

Sandra deltager på 0.klasses forældremødet på afd. 

Lundebjerg i morgen torsdag. 

Lars og Johnny deltog på Budgetmødet på Rådhuset. 

 

 Hvem vil med til Landsmøde i ”Skole og Forældre”? 

LANDSMØDE 2024 - bliv en stærkere stemme for din 

skolebestyrelse | Skole og Forældre (skole-foraeldre.dk) 

 Status på skolens økonomi – status gives på 

Skolebestyrelsesmødet den 28. november (pbga. møde i 

økonomiudvalget) 

Nåede vi ikke at drøfte 

 

Nyt fra Elevrådet: 

 Elevrådet har drøftet talentshowet 

 En 9.klasse er utilfreds med, at de fleste Pilot-torsdage er 

fagdage. Det følger ledelsen op på. 

 Der er et ønske om, at de elever der må gå hjem – 8. og 

9.klasse må tage det de køber i Brugsen med ind på 

skolen – i hvert fald en dag om ugen.  

 8.årgang ønsker, at der er en lejrskole-overnatning på 

9.klassetrin, hvor man siger farvel til hinanden. 

 

 

Ledelsen 

Medarbejdere 

Forældre 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/landsm%C3%B8de-2024-bliv-en-st%C3%A6rkere-stemme-din-skolebestyrelse
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/landsm%C3%B8de-2024-bliv-en-st%C3%A6rkere-stemme-din-skolebestyrelse
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Emner til behandling på fremtidige skolebestyrelsesmøder (ikke prioritet rækkefølge) 

 

 

 

Emne  

Lovpligtige principper 

– Identificere de manglende 

– Lav en plan for udarbejdelse  

Mulige principper  

– Identificere behov og ønsker 

– Lav en plan for udarbejdelse 

Forældreinddragelse 

– Dialog om behov og ønsker 

Skolefritidsordning 

– Dialog om inddragelse af skolefritidsordning (BFO, Fritter, ungdomsklub osv.), sikre et 

fælles arbejde før, under og efter skoledagen.  

Dialog om digitaladfærd  

- Hvad skal digitale medier bruges til, og i hvor stort omfang skal det være en del af 

undervisningen og dagligdagen i skolen (skoletid, frikvarter, fritidsordning) - skole medier / 

privat medier 

Opfølgning på klassedannelse i 6.-7. klasse 

- Erfaringer og status fra de seneste år 

Gallafest på Skovlunde Skole 

- Dialog om skolens rolle i Gallafest i 9. klasse 

Højt begavede elever 

- Hvordan kan Skovlunde Skole skabe de bedste rammer for højt begavede elever 

- Medtage erfaringer fra andre skoler 


